
GIMNAZIJA MOSTE - NAŠ DRUGI DOM
Najbolj me zaboli, ko slršim: »Mah, ta

moščanska gimnazija. Tam je živi teksas.
Vsem je prav malo mar za vse.« Takrat
si mislim: »Kako lahko to govorite, ko
pa še našega praga niste prestopili?«
Nihče ne ve, da se tudi naša šola uveljav-
lja tako v športu kot tudi na dramskih
predstavitvah in drugje. Smo tudi ena
redkih šol, ki ima v večernih urah orga-
niziran glasbeni krožek, kjer se lahko
učimo igrati na kitaro. Tako kot druge
gimnazije tudi mi izdajamo šolsko gla-
silo. njegov naslov je Polni stik. Glasilo
oblikujejo učenci, ki delujejo pri literar-
nem in novinarskem krožku. Obstaja
tudi kulturniški krožek. Tu učenci v do-
govoru s profesorico Vido Thuma obi-
skujemo dramo, opero, različne filmske
predstave. Bili smo tudi v nenavadnem
gledališču Ane Monroe. pa tudi v Špan-
skih borcih smo pogosto navzoči. Na

šolo pogosto povabimo znane oziroma
zanimive ljudi. Tako so bili naši gosti že
pisatelj Drago Jančar, profesorica s fa-
kultete za družbene vede Manca Kožir-
jeva, humorist Tof... V knjižnici Jožeta
Mazovca pa smo se srečali s Slovenko
leta Vido Jeraj-Hribar. Na šolo smo po-
vabili tudi ozdravljenega narkomana. ki
nam je predstavil težko pot, odkar je
vzel iglo in vse do takrat, ko jo je odvr-
gel. Kot lani se bomo tudi letos predsta-
vili na gimnazijadi z dramskim, novinar-
skim in likovnim krožkom.

V letošnjem šolskem letu smo se odlo-
čili popestriti glavni odmor in tako že
deluje radijska ekipa, ki več ali manj
ustreže našim glasbenim željam.

In profesorji? Na šoli imamo tako
mlajše kot tudi malo starejše profesorje.
So protrpežljivi in vedno pripravljeni po-
novno razložiti snov, če je dijaki ne razu-

memo. Pri nas velja pravilo - kakršen
odnos imamo tni do profesorjev, takega
imajo oni do nas. Ce pa se učencu le
zgodi »krivica«, je tu gospa psihologinja,
ki je vedno pripravljena priskočiti na
pomoč. O problemih se pogovarjamo
tudi na sestankih dijaške skupnosti, kjer
iščemo tisto, pa čeprav majhno luknjo,
ki vodi iz problema. Tu se pogovarjamo
o različnih prireditvah na Šoli in o orga-
nizacijah. Letos smo s pomočjo AMD
Moste organizirali tečaj iz cestnoprotnet-
nih predpisov, na katerem so imeli dijaki
popust. Prav tako imajo po podpisani
pogodbi popust pri vožnji naši dijaki, ki
so pri AMDM opravili CPP.

Za konec bi rada povedala še to, da si
resnično ne želim, da naši šoli oblikujejo
imidž dijaki, ki niti malo ne vedo, kako
prijeten in poučen zna biti naš drugi
d o m - Jana Lutovac-Lah


